
WP.0012.5.5.2025 
Protokół Nr 12 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego 
w dniu 27 maja 2025 roku. 

 
Przewodniczący Komisji – Dariusz Korczyński otworzył posiedzenie Komisji, powitał 

jej Członków oraz zaproszone osoby. Obecni wg załączonych list obecności (listy stanowią 
załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że na stan 7 członków, obecnych jest 5 Radnych. 
Komisja jest zdolna formułować opinie i podejmować wnioski. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
 
 Przewodniczący Komisji zaproponował wprowadzenie do porządku posiedzenia: 
 

- do pkt 4.) Nowe brzmienie projektu uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie 
powierzenia Gminie Godziesze Wielkie prowadzenia zadania publicznego 
z zakresu dróg powiatowych 
 

- jako pkt.5) Wypracowanie opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w 
sprawie powierzenia Gminie i Miastu Stawiszyn prowadzenia zadania publicznego z 
zakresu dróg powiatowych 
 

 Przewodniczący Komisji Dariusz Korczyński dodał, iż pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia wraz ze zmianami: 

 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie 

powierzenia Gminie Godziesze Wielkie prowadzenia zadania publicznego z zakresu 
dróg powiatowych – w nowym brzmieniu 

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie 
powierzenia Gminie i Miastu Stawiszyn prowadzenia zadania publicznego z zakresu 
dróg powiatowych. 

6. Zapoznanie się z uchwałą Nr SO – 1/4012/44/2025 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie wyrażenia 
opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Kaliskiego za 2024 rok wraz z 
informacją o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami. 

7. Wypracowanie opinii do sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu 
Kaliskiego za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

8. Wypracowanie opinii do sprawozdania finansowego Powiatu Kaliskiego za 2024 rok. 
9. Wypracowanie opinii do sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego 

instytucji kultury – Muzeum Historii Przemysłu w Opatówku za 2024 rok. 
10. Sprawy bieżące. 
11. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Przewodniczący Komisji – Dariusz Korczyński zapytał o inne uwagi do przedłożonego 
porządku posiedzenia. 

 



W związku z brakiem innych uwag, Przewodniczący Komisji przystąpił do głosowania 
nad przyjęciem przedłożonego porządku posiedzenia. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie ww. porządek posiedzenia wraz ze zmianami (porządek 

posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 
 
 Ad.3. Przewodniczący Komisji – Dariusz Korczyński przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku posiedzenia - Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał o uwagi do protokołu z posiedzenia Komisji 

Infrastruktury i Porządku Publicznego w dniu 29 kwietnia 2025 roku. 
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do protokołu. 
 

Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego jednogłośnie przyjęła protokół nr 11      
z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego w dniu 29 kwietnia 2025 roku. 

 
Ad.4. Przewodniczący Komisji – Dariusz Korczyński przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku posiedzenia – Wypracowanie opinii do projektu uchwały Rady 
Powiatu Kaliskiego w sprawie powierzenia Gminie Godziesze Wielkie prowadzenia zadania 
publicznego z zakresu dróg powiatowych (projekt uchwały w pierwszym brzmieniu stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 

 
 Przewodniczący Komisji poinformował, że drogą elektroniczną Radni otrzymali 
projekt uchwały w nowym brzmieniu (projekt uchwały w nowym brzmieniu stanowi załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu).  

 
Przewodniczący Komisji poprosił Kierownika Biura Rozwoju Powiatu Marcina 

Kupajskiego o omówienie tematu. 
 
Kierownik Biura Rozwoju Powiatu w odniesieniu do przedmiotowego projektu 

uchwały – w nowym brzmieniu poinformował, iż na wniosek Gminy Godziesze Wielkie 
wydłużono okres wykonania zadania do dnia 29 sierpnia 2025 roku. 

 
Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję i zapytał o uwagi.  
 
Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpił do głosowania 

w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 
 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 
Kaliskiego w sprawie powierzenia Gminie Godziesze Wielkie prowadzenia zadania 
publicznego z zakresu dróg powiatowych – w nowym brzmieniu (opinia stanowi załącznik 
nr 6 do niniejszego protokołu). 

 
Ad.5. Przewodniczący Komisji – Dariusz Korczyński przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku posiedzenia – Wypracowanie opinii do projektu uchwały Rady 
Powiatu Kaliskiego w sprawie powierzenia Gminie i Miastu Stawiszyn prowadzenia zadania 
publicznego z zakresu dróg powiatowych  (projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu). 



Przewodniczący Komisji poprosił Kierownika Biura Rozwoju Powiatu Marcina 
Kupajskiego o omówienie tematu. 

 
Kierownik Biura Rozwoju Powiatu w odniesieniu do przedmiotowego projektu 

uchwały poinformował, iż powierza się Gminie i Miastu Stawiszyn prowadzenie zadania 
publicznego z zakresu dróg powiatowych pn. „Przebudowa dróg powiatowych nr 4586P i 
4582P na odcinku: Zbiersk Cukrownia – Defet- Opracowanie dokumentacji projektowo – 
kosztorysowej. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję i poinformował, iż przedmiotowy odcinek 
drogi jest w bardzo złym stanie i wspomniana przebudowa jest niezbędna. Następnie 
Przewodniczący Komisji przypomniał, iż w sprawie przedmiotowego odcinka drogi składał 
interpelację na Sesji Rady Powiatu Kaliskiego. Dalej Przewodniczący rekomendował, aby 
wyrazić pozytywną opinię dla omawianego projektu uchwały. 

 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpił do 

głosowania w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 
 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 
Kaliskiego w sprawie powierzenia Gminie i Miastu Stawiszyn prowadzenia zadania 
publicznego z zakresu dróg powiatowych (opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu). 

 
 Ad.6. Przewodniczący Komisji – Dariusz Korczyński przystąpił do realizacji 
kolejnego punktu porządku posiedzenia – Zapoznanie się z uchwałą Nr SO – 1/4012/44/2025 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 7 kwietnia 2025 r. 
w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Kaliskiego za 
2024 rok wraz z informacją o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami (przedmiotowa uchwała 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
 
 Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu Urszulę Jędrusiak 
o przedstawienie opinii. 
 
 Skarbnik Powiatu Urszula Jędrusiak poinformowała, że przedmiotowa uchwała 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, zawiera pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Powiatu Kaliskiego za 2024 rok. 
 
 Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję i zapytał o uwagi. 
 
 Członkowie Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego zgodnie stwierdzili, iż 
zapoznali się z uchwałą Nr SO – 1/4012/44/2025 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 7 kwietnia 2025 r. w sprawie wyrażenia opinii 
o sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Kaliskiego za 2024 rok wraz z informacją 
o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami. 

 
Ad.7. Przewodniczący Komisji – Dariusz Korczyński przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku posiedzenia – Wypracowanie opinii do sprawozdania rocznego 
z wykonania budżetu Powiatu Kaliskiego za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego (przedmiotowe sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu).  

 



 Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu Urszulę Jędrusiak, aby omówiła 
temat. 
 
 Skarbnik Powiatu w oparciu o załączony materiał omówiła przedmiotowe 
sprawozdanie.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję  i zapytał o uwagi. 
 Radni ( Renata Szulc i Dariusz Korczyński) wyrazili swoje zadowolenie i uznanie dla 
pracy Skarbnika Powiatu Kaliskiego i pracowników Wydziału Finansów. 
 Skarbnik Powiatu Urszula Jędrusiak zabrała głos i w swoim imieniu, a także w 
imieniu pracowników Wydziału Finansów podziękowała Radnym za słowa uznania. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpił do 
głosowania nad przyjęciem przedmiotowego sprawozdania. 
 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała sprawozdanie roczne z wykonania 
budżetu Powiatu Kaliskiego za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego (opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 

 
Ad.8. Przewodniczący Komisji – Dariusz Korczyński przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku posiedzenia – Wypracowanie opinii do sprawozdania finansowego Powiatu 
Kaliskiego za 2024 rok (przedmiotowe sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu ).  

 
 Przewodniczący Komisji poprosił Skarbnika Powiatu Urszulę Jędrusiak, aby omówiła 
temat. 
 Skarbnik Powiatu w oparciu o załączony materiał omówiła przedmiotowe 
sprawozdanie.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję  i zapytał o uwagi. 
 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpił do głosowania 
nad przyjęciem przedmiotowego sprawozdania. 
 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe Powiatu 
Kaliskiego za 2024 rok (opinia stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 

 
Ad.9. Przewodniczący Komisji – Dariusz Korczyński przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku posiedzenia – Wypracowanie opinii dotyczącej sprawozdania rocznego 
z wykonania planu finansowego instytucji kultury – Muzeum Historii Przemysłu w Opatówku 
za 2024 rok (przedmiotowe sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu ).  

 
 Przewodniczący Komisji poprosił Dyrektor Wydziału Edukacji, Zdrowia, Sportu i 
Kultury Jolantę Golicką, pełniącą również obowiązki Zastępcy Dyrektora Muzeum Historii 
Przemysłu w Opatówku, aby omówiła temat. 
 
 Dyrektor Wydziału Edukacji, Zdrowia, Sportu i Kultury Jolanta Golicka omówiła 
źródła przychodów, a także koszty działalności Muzeum Historii Przemysłu w Opatówku. 
Następnie przypomniała o zrealizowanych wydarzeniach i projektach w minionym roku 
odnosząc się również do dużego zaangażowania pracowników w funkcjonowanie Muzeum.  
 

W tym momencie na posiedzenie przybył Starosta Kaliski Jan Adam Kłysz i Radny 
Wincenty Nowak.  Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczy 7 Radnych. 



Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję  i zapytał o uwagi. 
 Głos zabrał Starosta Kaliski Jan Adam Kłysz i  poinformował, iż Muzeum Historii 

Przemysłu w Opatówku otrzymało w ostatnim czasie dwie nagrody. Nagrodę główną Grand 
Prix w konkursie na Wydarzenie Muzealne Roku w Wielkopolsce w kategorii "Opieka nad 
dziedzictwem kultury, konserwacje" za projekt pn. "Przebudowa i zmiana sposobu 
użytkowania zabytkowego skrzydła zachodniego dawnej Fabryki Fiedlerów w Opatówku z 
przeznaczeniem na cele muzealne. Drugą nagrodę Muzeum otrzymało za katalog "Ornaty 
papieskie na tle zabytkowych tekstyliów XVI-XX w. ze zbiorów Muzeum Historii Przemysłu 
w Opatówku" autorstwa dr Ewy Kłysz - kustosza dyplomowanego w MHP Opatówek. 
Starosta Kaliski Jan Adam Kłysz złożył gratulacje Dyrektorowi i pracownikom Muzeum za 
otrzymane wyróżnienia oraz podziękował za ich pracę na rzecz rozwoju  Muzeum Historii 
Przemysłu w Opatówku.   

 
Radni (Renata Szulc i Dariusz Korczyński) w toku dyskusji wyrazili swoje 

zadowolenie z bardzo prężnej działalności Muzeum Historii Przemysłu w Opatówku oraz z 
ilości organizowanych wydarzeń dla mieszkańców Powiatu Kaliskiego. Radni podziękowali 
pracownikom Muzeum za wielki trud i zaangażowanie w pracę w Muzeum. 

 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, Przewodniczący Komisji przystąpił do 

głosowania nad przyjęciem przedmiotowego sprawozdania. 
 

Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała sprawozdanie roczne z wykonania 
planu finansowego instytucji kultury – Muzeum Historii Przemysłu w Opatówku za 
2024 rok (opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 

 
Ad.10. Sprawy bieżące. 

 Głos zabrał Starosta Kaliski i poinformował, iż: 
-  wniosek Powiatu Kaliskiego o przyznanie środków unijnych na rewitalizację: budynku 
Starostwa Powiatowego w Kaliszu w zakresie elewacji, patio wewnątrz budynku Starostwa, 
otoczenia skrzydła wschodniego Starostwa - został zaakceptowany. Starosta poinformował, że 
jeżeli Powiat Kaliski dokończymy pomyślnie wszystkie procedury, to otrzyma 11 milionów 
wsparcia z funduszy unijnych na wspomnianą rewitalizację, 
- wnioski dotyczące zadań związanych z budową chodników i urządzeń wodnych nie zostały 
zaakceptowane, gdyż zarówno po stronie Gmin jak i po stronie Powiatu Kaliskiego – wnioski 
zawierały błędy.  
 Głos zabrał Radny Henryk Kurek i zapytał o ścieżki rowerowe w stronę m. 
Opatówek? 
 Na zadane pytanie odpowiedzi udzielił Starosta Kaliski, który poinformował, że 
przedmiotowe ścieżki znajdują się przy drodze wojewódzkiej i Powiat nie ma wpływu na 
budowę tych ścieżek. 
 Następnie Starosta Kaliski Jan Adam Kłysz podsumował wizytę Radnych Powiatu 
Kaliskiego w Sejmie Rzeczypospolitej Polskiej. 

 
Ad.11. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 Posiedzenie Komisji Infrastruktury i Porządku Publicznego w dniu 27 maja 2025 roku 
odbyło się w sali 131 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Kaliszu. Rozpoczęło się 
o godzinie 12.30, zakończyło się o godzinie 13.15. 
 
Protokół sporządziła:       Przewodniczył: 



 
Dorota Kubiak                  Dariusz Korczyński 
         Przewodniczący Komisji 
  
 
 

. 
 


